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          REPUBLIKA   HRVATSKA  

 ŠIBENSKO – KNINSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA MURTER - KORNATI 

               OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/16-01/04 

URBROJ: 2182/18-01/1-16-2 

Murter,  29. srpnja  2016. 

 

Z A P I S N I K 
sa 3.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 29. srpnja 2016. godine sa 

početkom u 19.30 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Edo Juraga, Ana Begić, Dobroslav Juraga, Ivo Marušić, Ivana 

Juran Magdić, Željko Jerat, Tome Juraga, Venčoslav Skračić, Mateja Bašić 

Odsutni: Boris Bašić (opravdano), Mate Skračić (opravdano) 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Melanija Turčinov Rameša-Pročelnica OMK, Vesna 

Juran, Mirna Donđivić, Mande Turčinov Ježina, Hrvoslav Pavić- Rudinapress 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 9 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIĆKIH PITANJA 

Mateja Bašić: proteklih dana je nestajala struja više puta, vidila sam da se potpisivala i peticija 

pa me zanima što je općina poduzela i da li je pričala sa Elektrom i što možemo očekivati od 

toga? 

Toni Turčinov: kao što i znate nestanak struje nas prati odavna. Po pitanju toga što sa strujom, 

najveći problem je bio prošle godine kad je izgorila trafostanica u Goričinama, kad smo ostali 

četiri dana bez struje. Na račun toga ondašnja donačelnica Mare Kovačev i Ivo Marušić bili su 

na sastanku u Solarisu sa direktorima HEP-a i iz Šibenika i iz državnog vrha i tamo je dogovoreno 

da će se svi problemi tadašnji otkloniti do ove sezone. Kad smo zvali Elektru nismo dobili 

odgovor za ovaj nestanka struje i odlučili smo se na potpisivanje peticije jer mislimo da sa 
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potpisima možemo biti puno konkretniji i jači te da će se kroz novine doći do nekih ljudi do 

kojih mi možda ne možemo doći samostalno ja kao načelnik ili mi kao obični Murterini. I tako 

se dogodilo pročulo se i mene je nazvao direktor Elektre koji je objasnio da ovaj zadnji nestanak 

struje nije imao veze sa trafostanicom nego da je taj nestanak struje je bio zbog kratkog spoja 

koji se događao u Goričinama. Međutim, da će biti problema i ove godine biti će ih, jer ništa 

nije napravljeno ovu zimu kako je bilo obećano. Je se u ponedjeljak nalazim sa gosp. 

Nadovezom i ja i on ćemo proći točke i vidjeti ćemo koji su problemi da meni njihova tehnička 

služba objasni sa tehničke strane, a onda imamo sastanak sa upravom Elektre u Zagrebu u 

utorak ujutro.  

Venčoslav Skračić: u kojoj je fazi kanalizacija? 

Toni Turčinov: ja i Petar smo tražili od Marušića i Ante da nam kažu zbog čega je stalo, a stalo 

je zbog neznanja odjela u Šibeniku je se nisu mogli usuglasiti odjel Šibenik i odjel Zagreb. Bilo 

je problema jer nije bilo znanja kod nekih točaka. Gosp. Marušiću i Anti se nije znalo prenijeti 

što raditi dalje dobivanja dozvola. Oni su dobili dozvole a te dozvole je trebalo pokrenuti 

međutim kako oni nisu znali kako dalje u Šibeniku jednostavno se to zaustavilo i ovih šest miseci 

nije išlo nigdi. Šibenik je izdavao dozvole za nešto što uopće nije trebalo i to je sve zaustavilo. 

U ministarstvu nam je objašnjeno i dalo nam je zeleno svjetlo za daljnji rad, znači kanalizacija 

ide normalno dalje sad se čeka da Vodovod i odvodnja preuzmi Zeleni otok kao firmu te da 

onda krenu sa apliciranjem novaca i aplikacijom na fondove kako bi se nastavila raditi 

kanalizacija i fondova. Ali ako vas nešto više  zanima možete u svako dobra pitati gosp. 

Marušića.  

Edo Juraga: da li možemo očekivati da ovo što sad imao profunkcionira? 

Toni Turčinov: sada se radi na pregledima sustava, ali takve stvari će vam puno bolje odgovoriti 

Marušić. 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 1. i 2. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
4. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2016.-2018. 

godine 
5. Prijedlog Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 

2016. godinu 
6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. 

godinu 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
9. Prijedlog Programa socijalnih potreba Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade 

u prostoru za 2016. godinu 



 3 

11. Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na 
području Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

12. Prijedlog Odluke o nabavi službenog vozila za potrebe Općine Murter-Kornati 
13. Prijedlog Odluke o visini naknade za dužnosnike Općine Murter-Kornati koji dužnost obnašaju 

bez zasnivanja radnog odnosa 
14. Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 
15. Prijedlog Odluke  o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 
16. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2016. 
godinu 

17. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o provođenju aktivnosti u svrhu  
izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom izmjerom za katastarsku 
općinu Kornati 

18. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih 
dobara te okoliša od opasnosti, nastanka i posljedica katastrofa i velikih nesreća Općine Mur-
ter-Kornati (1. usklađenje) 

19. Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 
20. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
21. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za raspodjelu sredstava Proračuna 

(sport i kultura)  
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu stipendija za školsku godinu 

2016/2017.  
23. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i 

uređenje  
24. Prijedlog Rješenja o razrješenju i  imenovanju članova Komisije za dodjelu javnih priznanja. 

 
 
Edo Juraga: nadopuna dnevnog reda bi bila da umjesto postojeće točke 24. se ubaci Prijedlog Odluke o 
izmjeni i dopuni Odluke o radnim tijelima Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati i tako bi dosadašnja 
točka 24. postala točka 25. pa tko je za ovaj prijedlog. 
 

 Nadopuna dnevnog reda je prihvaćena JEDNOGLASNO  
 

Nakon izmjena i dopuna DNEVNI RED glasi:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 1. i 2. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
4. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2016.-2018. 

godine 
5. Prijedlog Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 

2016. godinu  
6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. 

godinu 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
9. Prijedlog Programa socijalnih potreba Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade 

u prostoru za 2016. godinu 
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11. Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na 
području Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

12. Prijedlog Odluke o nabavi službenog vozila za potrebe Općine Murter-Kornati 
13. Prijedlog Odluke o visini naknade za dužnosnike Općine Murter-Kornati koji dužnost obnašaju 

bez zasnivanja radnog odnosa 
14. Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 
15. Prijedlog Odluke  o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 
16. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2016. 
godinu 

17. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o provođenju aktivnosti u svrhu  
izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom izmjerom za katastarsku 
općinu Kornati 

18. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih 
dobara te okoliša od opasnosti, nastanka i posljedica katastrofa i velikih nesreća Općine Mur-
ter-Kornati (1. usklađenje) 

19. Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 
20. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
21. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za raspodjelu sredstava Proračuna 

(sport i kultura)  
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu stipendija za školsku godinu 

2016/2017.  
23. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i 

uređenje  
24. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnim tijelima Općinskog vijeća Općine Murter-

Kornati 
25. Prijedlog Rješenja o razrješenju i  imenovanju članova Komisije za dodjelu javnih priznanja. 

 
Edo Juraga: tko je za ovakav dnevni red?  
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 1. i 2. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

Venčoslav Skračić: čini mi se da je bilo kod glasanja za predsjednika vijeća za Venčoslava 5 

glasova suzdražni a 1 protiv, pa da se to ispravi ako je greška 

Vesna Juran: preslušati će se snimaka i ispraviti se ukoliko je došlo do pogreške.  

Tome Juraga: u zapisniku da druge sjednice piše Evo Juraga umjesto Edo i Željko Juraga umjesto 

Jerat 

Edo Juraga: tko je za zapisnik 1.sjednice? –Jednoglasno, tko je za zapisnik 2. sjednice- 

Jednoglasno 

 Zapisnici sa 1. i 2. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćeni su 
JEDNOGLASNO 
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2.Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

 

Mirna Donđivić: prijedlog proračuna za 2016. godinu iznosi 14.130.000 kn. Proračun je rađen 

prema općim prihodima i primicima ostvarenih u prvih šest mjeseci 2016. godine kao i 

ostvarenju proračuna iz 2015. godine, to nije na vijeću jer je izvršenje proračuna za 2015. 

godinu koje je tribalo ovo vijeće prihvatiti to je morala prihvatiti povjerenica jer smo bilo vezani 

sa rokovima, tako da je to moralo ići prema ministarstvu i reviziji. I rađen je prema programima. 

Naši prihodi su u iznosu od 11.495.000 kn za ovu godinu. U ovoj godini mi imamo vlastite izvore 

tj. višak prihoda iz protekle godine u iznosu od 2.635.000 kn. Najveći općinski prihodi pozicija 

61 prihodi od poreza iznose 6.145.000 kn odnose se najvećim dijelom na porez i prirez na 

dohodak na imovinu što uključuje kuće na odmor, javne površine i poreze na nekretninu iznose 

3.130.000 kuna, zatim poreze na usluge on obuhvaća porez na potrošnju i porez na tvrtku 

765.000 kuna. Drugi općinski prihod koji dobivamo iz drugih proračuna i ostalih subjekata već 

smo iz županije dobili 150.000 kuna i planiramo dobili još 200.000 kuna. U programima je to 

predviđeno ovih prvih 150.000 kuna za rivu to su strogo namjenska sredstva, riva na 

Podvršcima, zatim ovih 400.000 kuna koje predviđamo dobiti iz fonda. To su sredstva koja 

prebacivamo Murteli a ta sredstva fond doznačava preko općine za Murtelu za prevoz otpada 

iz Kornata. Drugi veći općinski prihod to su prihodi od imovine i iznose 1.730.000 kn. imamo 

prihode i nefinancijske imovine to su zatezne kamate zatim kamate na oročena sredstva 20.000 

kuna, imamo prihode od nefinancijske imovine 1.710.000 kuna to su koncesije koje se odnose 

na koncesije na pomorskom dobru koje plaćaju marine i koncesije za uporabu koncesijskog 

dobra. Dugi veliki prihod općinski to je pozicija 65 iznosi 2.755.000 kn. administrativne 

pristojbe 225.000 kuna. Prihode po posebnim propisima tu spadaju razne naknade, vodni 

doprinos u iznosi od 160.000 kuna i pozicija 653 komunalni doprinos tu spadaju komunalne 

naknade, doprinos i grobna naknada u iznosu 2.370.000 kuna.  Od općinskih prihoda imamo 

prihode poslovanja 15.000 kuna a odnosi se na obavljanje poslova na tržištu, a ovih 15.000 

kuna odnose se na usluge ukopa.  Prva aktivnost to ja aministrativno i stručno osoblje, to su 

ajmo reći mi u općini koji radimo plaće i sve ostalo da sad sve ne nabrajam.  

Toni Turčinov: zanima me da li je potrebno prelaziti svaku točku  

Mirna Donđivić: brzo ću ja. Druga aktivnost je obnova zemljišnih knjiga Kornati za ovu godinu 

smo planirali 150.000 kuna to su troškovi koji mi moramo platiti katastru i sudu do sada smo 

imali jednu uplatu od 40.000 kuna. Zatim rampa 50.000 kuna , zatim dokumentacija za eu 

fondove tu planiramo da mi nam moglo 250.000 kuna ići na taj trošak. Prostorno planiranje 

150.000 kuna. Program održavanja komunalne infrastrukture ste dobili u materijalima gdje se 

vidi što će se raditi. Svaki program mora imati svoje izvore financiranja. Održavanje javnih 

površina u iznosu od 450.000 kuna koje obavlja Murtela. Eto toliko od mene da ne duljim dalje, 

sve ste dobili u materijalima.  

Toni Turčinov: ja bi se smo nadoveza šta se tiče općinskog auta, svi znate u kakvom je stanju. 

Uzeti ćemo auto godinu dana staro.  
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Edo Juraga: bio je najavljen jedan amandman, na što se odnosi Tome? 

Tome Juraga: ja imam amandman a odnosi se na program 1013, ja predlažem dodavanje nove 

aktivnosti 1308 tu bi dodao financiranje udruge Kornatari sa iznosom od 50.000 kuna. Ja bi 

predložija na davanja drugim udrugama i manifestacijama u kulturi razrezati 5% manje. tako 

da nikoga ne dovedemo u pitanje da se uopće održi nešto a da ova udruga dobije sredstva. To 

je bitno jer je u Kornatima u procesu izrada prostornog plana. to je dokument koji se ne donosi 

svake godine i ti izrađivači osim općinskog vijeća kao stranku u tom postupku percipiraju tu 

udrugu Kornatari. Koliko ćemo biti aktivni u tome toliko ćemo dobiti kvalitetan prijedlog plana. 

Ako stručne službe imaju bolju varijantu vi recite. 

Mateja Bašić: ovo šta je Tome predložija stoji na mistu, problem u Kornatima je veliki i treba 

podržati tu udrugu koja će raditi na tome. Moj prijedlog je da se donese odluka da se uvrsti u 

proračun taj iznos od 50.000 kuna na udrugu Kornatara a sa koje stavke će se skinuti da to 

ostavimo Mirni da ona sama to odluči.  

Edo Juraga: ajmo glasati o amandamnu, tko je za ovaj amandman? 

Tome Juraga: znači da se formira nova aktivnost 08 … 

Mirna Donđivić: može,  

Edo Juraga: tko je za? 

- Amandman je prihvaćen JEDNOSGLASNO  

Edo Juraga: mi smo na drugoj točki, ajmo  je zaključiti , tko je za proračun 

 Proračun je prihvaćen sa 8 glasova ZA i 1 glas PROTIV 

3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: odluku ste dobili u materijalima, pa tko je za? 
 
 

 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen 
je sa 8 glasova ZA i 1 glas PROTIV 

 
4. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2016.-2018. 

godine 
 
Mirna Donđivić: to su projekicije za 16, 17. i 18 godinu  koje su uglavnom sve na rashode koji su bili u 
2016 godini jedino šta ima povećanje izgradnja objekata tu imamo neke razlike, izgradnja cesta i 
nogostupa , mi imamo u planu za 2017 godinu popločanje starog dijela Geta, odvodnja, produženje 
mreže, za nogometno igralište stavili smo milijun kuna sad hoće li se to realizirati, mislimo ta sredstva 
povući iz fondova , pa ako uspije. U 2017. god. počinjemo sa gradnjom dječjeg vrtića a planiramo 
utrošiti dva milijuna, a u 2018. god. četiri milijuna i to bi bio kraj.  
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 Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2016.-2018. 
godine prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 glas SUZDRŽAN 

 
5. Prijedlog Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati 

za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: ovo je sve iz proračuna samo konkretizirano, pa tko je za? 
 

 Prijedlog Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati 
za 2016. godinu prihvaćen je za 8 glasova ZA i 1 glas PROTIV 

 
 

6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. 
godinu 

 
Edo Juraga: ako nema netko nešto dodati ja bi ovo dao na glasovanje? Tko je za? 
 

 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: vi ste to sve razmotrili imali tko šta dodati? Ako nema, tko je za? 
 

 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

9. Prijedlog Programa socijalnih potreba Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa socijalnih potreba Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 
zgrade u prostoru za 2016. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
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11. Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista 
na području Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

 
Melanija T. Rameša: ovaj program do ovih godina nismo donašali a sada je na dnevnog redu iz razloga 
što smo imali reviziju prošle godine pa po njihovom naputku smo ga napravili.  Znači od toga dijela koji 
se uprihoduje od turista, boravišne pristojbe složili smo jedan program i ta sredstva namjeravamo 
utrošiti za održavanje klupa, javnih površina, plaža, košarica za otpad.  
 

 Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista 
na području Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
12. Prijedlog Odluke o nabavi službenog vozila za potrebe Općine Murter-Kornati 

 
Edo Juraga: načelnik nas je izvijestio o čemu se radi pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o nabavi službenog vozila za potrebe Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
 

13. Prijedlog Odluke o visini naknade za dužnosnike Općine Murter-Kornati koji dužnost 
obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa 

 
Melanija T. Rameša:  može biti maksimalno do 50% umnoška koeficijenta za obračun plaće 
odgovarajućeg nositelja dužnosti koji dužnost obavlja profesionalno i osnovice za obračun plaće. 
 

 Prijedlog Odluke o visini naknade za dužnosnike Općine Murter-Kornati koji dužnost 
obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

14. Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 
 
Melanija T. Rameša: u zakonu je određeno da općine koje imaju do 3000 stanovnika nemaju više 
upravnih odjela nego imaju jedinstveni upravni odjel. E sad je naša stvar način organizacije unutar tog 
jedinstvenog upravnog odjela. Mi ne možemo ići na pravni odjel za financije za prostorno uređenje ali 
možemo ići na opciju odsjek. To kod nas do sada nije bija slučaj, a sa ovom odlukom smo išli iz razloga 
što smo zaključili da bi nam tako bilo puno lakše raditi. Stavili smo da se ustrojavaju dva odsjeka. Odluka 
je sama po sebi dosta kratka i štura te ne možete skužiti o čemu se radi zato sam u prilogu stavila 
pravilnik o unutarnjem redu gdje su navedena sva radna mjesta i postojeća i nepostojeća. Ova odluka 
vam daje okvir i mogućnost dodatnog zapošljavanja. Radna mjesta pod rednim brojem 2., 3.,  i 9 su 
nova, ona za sada nisu popunjena ali bi u dogledno vrijeme mogla biti što naravno ovisi o financijskim 
sredstvima. 
Toni Turčinov: radi se o tome da bi unaprijedili rad u općini moramo napraviti odsjeke i moramo neke 
stvari poboljšati i rasporediti. Jer se ne stiže sve na vrijeme. Sad je pitanje kada ćemo ih mi zaposliti i 
dali ćemo.  

 

 Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 
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15. Prijedlog Odluke  o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: koeficijenti su ostali isti nisu se mijenjali od 2010. godine. Novosti su točka 2. i 3. 
pošto se tu radi o visoko obrazovnim osobama sve ostalo je ostalo isto.  
 

 Prijedlog Odluke  o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

16. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 

2016. godinu 
 
Melanija T. Rameša: iznos je za 2015. godinu bio duplo veći a budući da se sada radi o rasporedu 
financijskih sredstava za ostali dio godine onda smo stavili taj iznos na pola.  
 

 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 

2016. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
17. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o provođenju aktivnosti u svrhu 

izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom izmjerom za katas-
tarsku općinu Kornati 

 
Melanija T. Rameša: u prošloj godini smo sklopili sporazum o financiranju sa općinskim sudom u Šibe-
niku i ministarstvom pravosuđa ali taj se sporazum odnosio samo na sud. U međuvremenu smo dobili 
od DGU-a sporazum koji imate u prilogu i sad sam ja složila jedan zaključak o prihvaćanju sporazuma i 
ovlašćivanju novog načelnika za potpisivanje istoga.  
 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o provođenju aktivnosti u svrhu izlaganja na 
javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom izmjerom za katastarsku općinu 
Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

18. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kultur-
nih dobara te okoliša od opasnosti, nastanka i posljedica katastrofa i velikih nesreća Općine 

Murter-Kornati (1. usklađenje) 
 
Melanija T. Rameša: mi već imamo taj dokument međutim zbog izmjene zakona bilo je nužno napraviti 
usklađenje.  Na to usklađenje državna uprava daje suglasnost. Mi smo tu suglasnost dobili u siječnju 
2016. godine i sada vijeće mora donijeti zaključak o prihvaćanju te procjene.  
 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kultur-
nih dobara te okoliša od opasnosti, nastanka i posljedica katastrofa i velikih nesreća Općine 
Murter-Kornati (1. usklađenje) prihvaćen je JEDNOGLASNO 
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19. Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 
 

Melanija T. Rameša: kako se zakon prominija onda je općinama rečeno da mogu odrediti radno 

vrijeme za restorane i barove i za objekte jednostavnih usluga i catering objekte i radno vrijeme za 

OPG, to je ono što mi možemo, a ovo drugo slijedi zakonski okvir. Ja sam u čl. 4. stavila neke 

mogućnosti kad bi im se moglo dati da rade neograničeno, to su neke fešte, ali se ne može napisati 

općenito, pa bi vas molila ako imate neku ideju da je ubacimo. Znači stavilo smo Badnjak, Božić, 

stara godina, pokladni utorak, blagdan Velike Gospe, sv. Roka, blagdan Male Gospe, da mogu raditi 

neograničeno 

 Prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

20. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
 
Melanija T. Rameša: ovo povjerenstvo je stalno radno tijelo O.V. određeno statutom a uloga mu je kod 
donošenja izmjena statuta, poslovnika sudjelovati u radu. 
Toni Turčinov: ja imam prijedloge:  
za predsjednicu: Mateja Bašić 
član: Edo Juraga 
član: Dobroslav Juraga  
član: Melanija T. Rameša  
član: Vesna Juran 
 

 Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

21. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za raspodjelu sredstava Proračuna 
(sport i kultura) 

 
Toni Turčinov: ja imam opet prijedloge 

- Venčoslav Skračić 
- Krešimir Skračić 
- Petar Ježina 

 

 Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za raspodjelu sredstava Proračuna 
(sport i kultura) prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu stipendija za školsku 

godinu 2016/2017. 
Toni Turčinov: evo ja ću iznijeti prijedloge 

- Ana Begić 
- Mateja Bašić 
- Boris Bašić 
- Edo Juraga 
- Toni Turčinov 
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 Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Povjerenstva za dodjelu stipendija za školsku 
godinu 2016/2017. prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
23. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i 

uređenje 
Toni Turčinov: imamo i tu prijedloge:  
Za predsjednika: Goran Potušek 
Član: Petar Ježina 
Član: Ivana Juran Magdić 
Član: Vladimir Turčinov 
Član: Mate Skračić 
Član: Krste Turčinov 
Član: Mateja Bašić  
 

 Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i 
uređenje prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
24. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnim tijelima Općinskog vijeća Općine 

Murter-Kornati 
Melanija T. Rameša: u ovoj odluci se članak 7. mijenja na način da glasi :  

„Komisija za dodjelu javnih priznanja obavlja poslove utvrđene Odlukom o dodjeli javnih 

priznanja.  

Komisija za dodjelu javnih priznanja ima predsjednika, zamjenika i tri člana. 

Predsjednik, zamjenik i jedan član biraju se iz reda vijećnika, a dva preostala člana iz reda 

uspješnih gospodarstvenika, umjetnika i drugih javnih djelatnika iz područja kulture, znanosti i drugih 

djelatnosti.“ 

 

 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o radnim tijelima Općinskog vijeća Općine 
Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 
25. Prijedlog Rješenja o razrješenju i  imenovanju članova Komisije za dodjelu javnih priznanja. 

 
Toni Turčinov: imamo prijedlog  
Za predsjednika: Dobroslav Juraga 
Član: Edo Juraga 
Član: Željko Jerat 
Član: Vedranko Šikić 
Član: Miodrag Šikić 
 

 Prijedlog Rješenja o razrješenju i  imenovanju članova Komisije za dodjelu javnih priznanja 
prihvaćen je JEDNOGASLNO  

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 21.15 sati 

Zapisničar:                      Predsjednik  

Vesna Juran          Edo Juraga, prof. 


